



Statistics Canada Statistique Canada

DISCONTINUED WITH THIS
ISSUE
DISCONTINUÉ AVEC CE
NUMÉRO



Price: 35 cents

Prix: 35 cents

SELECTED FINANCIAL STATISTICS OF CHARITABLE ORGANIZATIONS

1972 and 1973

This survey of charitable organizations was conducted under the authority of the Statistics Act, Chapter 15, Revised Statutes of Canada, 1970-71. The coverage was limited to those establishments registered as Canadian Charitable Organizations with Revenue Canada (Taxation).

Most charitable organizations are registered because it is to their advantage to do so. (Charitable donations can be tax deductible for the donor only if the recipient organization is registered with Revenue Canada (Taxation). Consequently any downward bias in the statistics due to the exclusion of non-registered organizations is believed to be minimal.

Standard Industrial Classification

The establishments were assigned an S.I.C. code based on their activity and the S.I.C. definitions which are listed below. In keeping with the S.I.C. definition, the operating entity was defined as the establishment — the smallest entity capable of reporting all elements of the principal statistics. The principal statistics of this survey are total operating revenue and total operating expenditure (see Definitions).

It should be noted that coverage of the following S.I.C.'s in this publication is limited to the charitable organizations only and does not constitute full coverage of the S.I.C.

February - 1976 - Février
5-3404-503

CERTAINES STATISTIQUES FINANCIÈRES DES ŒUVRES DE CHARITÉ

1972 et 1973

La présente enquête sur les œuvres de charité a été menée en vertu de la Loi sur la statistique, chapitre 15, Statuts revisés du Canada, 1970-71. L'enquête n'a porté que sur les organismes enregistrés comme Oeuvres de charité canadiennes auprès de Revenu Canada (impôt).

La plupart des œuvres de charité sont enregistrées parce que cela représente un avantage pour eux. (Les dons de charité sont déductibles du revenu du donneur aux fins de l'impôt seulement si l'organisme bénéficiaire est enregistré auprès de Revenu Canada (impôt). Par conséquent on suppose que tout biais vers le bas dans les chiffres dû à l'exclusion des organismes non-enregistrés est d'importance minime.

Classification des Activités Économiques

Un code de la C.A.É., a été assigné aux établissements, en se basant sur leur principale activité et des définitions de la C.A.É. qui sont mentionnées plus loin dans le texte. En conformité avec la définition de la C.A.É., l'unité d'exploitation dans la présente enquête est l'établissement — la plus petite unité en mesure de déclarer tous les éléments de statistiques de base. Dans cette enquête les statistiques de base sont les recettes totales d'exploitation et les dépenses totales d'exploitation.

Il est à noté que, dans la présente publication, les C.A.É. ont été limitées aux œuvres de charité seulement et ne constitue une couverture complète de la C.A.É.

S.I.C.-707 - Charitable Trusts and Funds

Establishments primarily engaged in operating charitable investment trusts, foundations or funds.

S.I.C.-809 - Education and Related Services, n.e.s.

Establishments primarily engaged in providing education or related services not elsewhere specified, including language schools, child and vocational guidance centers, institutions for educational research and Bible Camps.

S.I.C.-827 - Miscellaneous Health Services

Establishments primarily engaged in promoting health and health services other than diagnostic and therapeutic, such as voluntary health associations. Excluded are professional or trade associations and establishments providing prepaid health insurance whose subscribers are supplied health services by independent physicians or hospitals under contract.

S.I.C.-828 - Welfare Organizations

Establishments primarily engaged in providing welfare services such as voluntary welfare organizations.

S.I.C.-845 - Theatrical and Other Stage Entertainment Services

Establishments primarily engaged in the production and/or presentation of theatrical and other stage entertainment.

S.I.C.-849 - Miscellaneous Amusement and Recreation Services

Establishments primarily engaged in operating amusements parks, circuses, fairs and exhibitions except trade fairs. Also included are amusement concessions, dance halls, recreation clubs, athletic clubs, arenas, stadiums, playgrounds, community centers and other amusement and recreation services not elsewhere classified.

C.A.É.-707 - Fondations et caisses de charité

Établissements s'occupant essentiellement de l'alimentation de fonds en fiducie, de fondations ou caisses de bienfaisance.

C.A.É.-809 - Enseignement et services annexes, n.c.a.

Établissements dont l'activité principale est de dispenser un enseignement ou d'assurer des services annexes non classés ailleurs, incluant les écoles des langues, les centres d'orientation scolaire et professionnel, les établissements qui se consacrent à la recherche pédagogique et les camps d'étude de la Bible.

C.A.É.-827 - Services de santé divers

Établissements tel que les associations bénévoles de santé, dont l'activité principale est de favoriser la santé et les services sanitaires autres que ceux qui concernent le diagnostic et le traitement. Sont exclus les associations professionnelles et les établissements qui assurent contre la maladie et garantissent à leurs adhérents, moyennant paiement d'une cotisation préalable, les services sanitaires prodigués par des médecins indépendants ou des hôpitaux conventionnés.

C.A.É.-828 - Organismes de bien-être

Établissements qui s'occupent surtout de services de bien-être, tel les œuvres bénévoles de bien-être.

C.A.É.-845 - Services de théâtres et autres spectacles

Établissements dont l'activité principale est la production et (ou) la représentation de pièces de théâtre ou d'autres spectacles de scène.

C.A.É.-849 - Services divers de divertissements et de loisirs

Établissements dont l'activité principale est l'exploitation de parcs d'attractions, cirques, foires et expositions, sauf les foires commerciales. Aussi inclus sont les attractions exploitées par concessions, les salles de danse, les clubs de loisirs, les clubs athlétique, les arénas, les stades, les terrains de jeux, les centres communautaires et les autres services de divertissements et des loisirs non classés ailleurs.

S.I.C.-877 — Funeral Services

Establishments primarily engaged in the provision of undertaking services. Included are funeral directors, morticians and establishments which operate cemetaries and crematoria.

Ambulance service and the sale of caskets and funeral accessories may be carried on as subsidiary activities.

S.I.C.-884 — Camping Grounds and Trailer Parks

Establishments primarily engaged in the operation of trailer campsites, tourist camping grounds and parks. Included are dude ranches, hunting, fishing and recreation vacation camps which may provide accomodation, supplies and equipment. Specifically excluded are Bible Camps which are classified to S.I.C. 809.

S.I.C.-899 — Miscellaneous Services, n.e.s.

Establishments primarily engaged in providing services not elsewhere classified. Included are fraternal and social organizations such as Rotary Clubs, Kiwanis Clubs, Masonic Lodges, Knights of Columbus and Oddfellows; and community organizations such as YMCA, SPCA, Boy Scouts and Girl Guides.

Coverage

This publication deals with the revenue and expenditure of charitable organizations operating in Canada within the calendar or fiscal years of 1972 and 1973. These statistics are based on a sample of the financial statements accompanying Tax form T2052 submitted by establishments registered with Revenue Canada (Taxation) in 1971 as charitable organizations. The sample was updated to account for births and deaths in 1972 and 1973.

In 1972 there were 8,282 establishments operated by the charitable organizations covered in the nine S.I.C. definitions. This was a 10.0% increase over the 1971 total of 7,527. In 1973 there were 8,772 establishments, an increase of 5.9% from 1972.

C.A.E.-877 — Pompes funèbres

Établissements dont l'activité principale est la fourniture des services funéraires. Les directeurs de funérailles et les embaumeurs ainsi que les établissements qui exploitent des cimetières et des crématoires sont compris dans cette rubrique.

À titre d'activité accessoire ils peuvent assurer un service d'ambulances ainsi que la vente de cercueils et d'accessoires funéraires.

C.A.E.-884 — Terrains de camping et parcs à roulettes

Établissements dont l'activité principale est l'exploitation de parcs à roulettes, de terrains et de parcs de camping pour touristes. Sont aussi compris les ranchs de tourisme, les camps de chasse et de pêche et les colonies de vacances dont certains fournissent hébergement, ravitaillement et matériel. Sont expressément exclus les camps d'étude de la Bible qui sont classés à la C.A.É. 809.

C.A.E.-899 — Services divers, n.c.a.

Établissements dont l'activité principale est fournir des services non classés ailleurs. Les amicales et associations telles que les clubs Rotary, Kiwanis, les Loges Maçonniques, les Chevaliers de Colomb et les Oddfellows; les organisations communautaires telles que le YMCA, SPCA, les scouts et les guides sont également comprises dans cette rubrique.

Champ d'observation

Cette publication présente les recettes et les dépenses des œuvres de charité exploitées au Canada pendant les années civiles ou financières 1972 et 1973. Ces statistiques sont fondées sur un échantillon d'états financiers accompagnant le document fiscal T2052 produit par les établissements inscrits en 1971 auprès de Revenue Canada (impôt) en tant qu'œuvres de charité. On a mis à jour l'échantillon en fonctions des créations et des disparitions en 1972 et 1973.

On comptait en 1972, 8,282 établissements exploités par les œuvres de charité visés par les neuf définitions de la C.A.É. Il s'agit là d'une augmentation de 10 % par rapport au total de 7,527 observé en 1971. En 1973, on a dénombré 8,772 établissements, une progression de 5.9 % depuis 1972.

The total revenue of all charitable organizations covered by the 9 S.I.C.'s increased 27.1% to \$912.0 million during 1973 compared with the 1972 total of \$717.7 million.

The total expenditure of all charitable organizations increased 19.4% to \$810.9 million during 1973 compared with the 1972 total of \$678.9 million.

The largest year-to-year percentage increases (in both revenue and expenditure) occurred in S.I.C. 809 - Education and Related Services, n.e.s. and 877 Funeral Services. Total revenue increased 45.1% for Education and Related Services from \$3,773 thousand in 1972 to \$5,475 thousand in 1973. Total expenditure increased 38.3% from \$4,046 thousand in 1972 to \$5,595 thousand in 1973. Total revenue for Funeral Services increased 41.7% from \$187 thousand in 1972 to \$265 thousand in 1973. Total expenditure increased 38.4% from \$146 thousand in 1972 to \$202 thousand in 1973.

The S.I.C. making the largest contribution to total revenue also had the largest percentage of total expenditure in both 1972 and 1973. Charitable Trusts and Funds (S.I.C. 707) accounted for 45.3% of the total revenue received in 1973 and for 42.0% of the total expenditure of charitable organizations in 1973.

At the provincial level Ontario and Quebec were the largest contributors of the revenue of charitable organizations for all S.I.C.'s except 827 - Miscellaneous Services where Ontario and British Columbia were the largest contributors. In all cases the provinces with the largest expenditures were those which reported the largest revenues.

Les recettes de l'ensemble des œuvres de charité visées par les 9 catégories de la C.A.É. ont augmenté au total de 27.1%, passant de \$717.7 millions en 1972 à \$912.0 millions en 1973.

Au total, les dépenses de l'ensemble des œuvres de charité ont atteint \$810.9 millions en 1973 contre \$678.9 millions l'année précédente, ce qui représente une progression de 19.4 %.

Les augmentations en pourcentage les plus importantes d'une année à l'autre, qu'il s'agisse des recettes ou des dépenses, ont été observées dans la C.A.É. 809, Enseignement et services annexes, n.c.a., et la C.A.E. 877, Pompes funèbres. Les recettes totales ont augmenté de 45.1 % dans l'enseignement et les services annexes, passant de \$3,773 milliers en 1972 à \$5,475 milliers en 1973. Les dépenses y ont augmenté de 38.3 % au total, grimpant de \$4,046 milliers en 1972 à \$5,595 milliers en 1973. Dans le cas des pompes funèbres, les recettes totales ont progressé de 41.7 % (de \$187 milliers en 1972 à \$265 milliers en 1973) et l'ensemble des dépenses, de 38.4 % (de \$146 milliers en 1972 à \$202 milliers en 1973).

La catégorie de la C.A.É. dont la part dans les recettes totales a été la plus appréciable a également fait apparaître le pourcentage le plus élevé des dépenses totales tant en 1972 qu'en 1973. Les fondations et caisses de charité (C.A.É. 707) ont figuré pour 45.3 % des recettes totales perçues en 1973 et pour 42.0 % de l'ensemble des dépenses des œuvres de charité cette année-là.

Au niveau des provinces, l'Ontario et le Québec ont présenté les parts les plus importantes des recettes des œuvres de charité de toutes les catégories de la C.A.É., à l'exception de celles de la C.A.É. 827, Services de santé divers, pour laquelle l'Ontario et la Colombie-Britannique ont joué ce rôle. Invariablement, ce sont les provinces dont les dépenses ont été les plus élevées qui ont présenté les recettes les plus importantes.

Definitions

Registered Canadian Charitable Organization

- (a) A Charitable Organization, corporation or trust in Canada as described in subsections 149 (1) (f, g, & h) of the Income Tax Act or,
- (b) a branch, section, parish, congregation, or other division of such an organization, that receives donations on its behalf and that has been registered with Revenue Canada (Taxation).

Définitions

Oeuvre de charité canadienne enregistrée

- a) Une organisation de charité, une corporation ou une société de fiducie, située au Canada tel que décrit aux paragraphes 149 (1) (f, g, & h) de la Loi sur l'impôt sur le revenu ou,
- b) une filiale, une section, une paroisse, une congrégation ou autre division d'une telle organisation, qui reçoit des dons en son propre nom et qui est enregistrée à Revenu Canada (impôt).

Operating revenue — Includes revenue received from the following:

Donations — From individuals, businesses, other charitable organizations (registered or not), appeals and drives, bequests and legacies.

Grants — From federal, provincial or other (municipal, regional, etc.) governments.

Fees and dues — From members to join or maintain their standing in the organization.

Sales of goods and services rendered — From: food and drink, books and magazines, handiwork, second-hand goods, income from accommodation and from entertainment.

Rental income — From rental of equipment as well as buildings.

Investment income — From dividends as well as interest income from banks, co-ops., trust funds, bonds and debentures, leases, mortgages, etc.

Aside from the sources of operating revenue listed above, working capital was also available from: collection of outstanding debts; the collection of refunds and insurance; the sale of non current assets; the sale of additional capital stock; the sales of bond issue and by borrowing.

Operating expenditures — Includes expenditure on the following:

Charitable disbursements — For direct welfare to individuals or groups, to institutions or other charitable organizations (registered or non-registered), as well as disbursements for religious purposes, social work, health, education, research, recreation or cultural purposes, and overseas aid to underprivileged areas.

Cost applicable to earned income — Including wages and salaries and other costs.

Administrative salaries and wages — Including executive and management, caretaking and maintenance staff.

Other administrative expenses — Including disbursements for rental, realty taxes, insurance, depreciation, interest expenses, repairs and maintenance, advertising, travel and fund raising costs.

Recettes d'exploitation — Incluent les recettes provenant de:

Dons — De particuliers, d'entreprises, d'autres œuvres de charité (enregistrées ou non), de campagnes, de legs et de donations testamentaires.

Subventions — Du gouvernement fédéral, provincial ou autres (municipal, régional, etc.).

Droits, frais — De membres pour joindre ou maintenir leur affiliation dans une organisation.

Revenus provenant de la vente d'articles et de services — D'aliments et de boisson, de livres et de revues, d'objets d'artisanats, de marchandises d'occasion, revenus provenant de l'hébergement et de divertissement.

Revenu de location — Provenant de la location de matériel aussi bien que d'édifices, d'immeubles, de salles, etc.

Revenu de placements — Provenant de capital intérêt des banques, co-opératives, de fonds placés en fiducie, d'obligations et d'obligations non garanties, de baux, d'hypothèques, etc, ainsi que les revenus de dividendes.

Mise à part les sources de recettes d'exploitation le fond de roulement provient également de: la perception de dettes, remboursements et assurances, la vente d'actifs autres que les disponibilités, la vente de parts supplémentaires de capital social; la vente d'émission obligatoires et d'emprunts.

Dépenses d'exploitation — Incluent les dépenses suivantes:

Déboursés à titre de charité — À titre d'œuvres de bienfaisance à des particuliers ou des groupes, des établissements ou d'autres organismes de charité (enregistrés ou non enregistrés) ainsi que les déboursés pour fins religieuses, services sociaux, hygiène, éducatives, recherches, récréatives ou culturelles et déboursés faits à titre d'aide aux régions sous développées d'outre-mer.

Coûts imputables au revenu gagné — Comportant la rémunération et les autres coûts.

Rémunération — administration — Comportant les employés de la direction et de l'administration, concierges et préposés au nettoyage et à l'entretien.

Autres frais administratifs — Comportant les frais de location, d'impôt immobilier, d'assurance, d'amortissement, d'intérêts, de réparation et d'entretien, de publicité, de déplacements et de campagnes de souscription.

Besides defraying the operating expenditures listed above, working capital was used to pay debts, both short and long term, to purchase or construct machinery, equipment, structures or other fixed assets; to pay dividends; to absorb the loss on current operations and to absorb the loss on the sale of non current assets.

En plus de défrayer les coûts d'exploitation énumérés plus haut le fonds de roulement a servi à rembourser les dettes, à court et à long termes; à l'achat ou à la construction de machines, de matériel, d'autres édifices ou d'autres immobilisations; à verser des dividendes; à effacer les pertes résultant des activités courantes et à effacer les pertes résultant de la vente d'actifs autres que les disponibilités.

Total Revenue and Expenditure by Province, Year and S.I.C.

Recettes et dépenses totales par province, années et C.A.É.

Charitable trusts and funds S.I.C. - 707 - C.A.É. Fondations et caisses de charité	Number of establishments Nombre d'établissements			Total revenue Total des recettes			Total expenditure Total des dépenses		
	1971	1972	1973	1971	1972	1973	1971	1972	1973
	\$'000								
<u>Province</u>									
Newfoundland - Terre-Neuve	6	5	8	x	x	x	x	x	x
Prince-Edward-Island - Île-du-Prince-Édouard	11	16	17	384	460	420	360	418	378
Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	114	92	98	2,090	2,108	3,344	1,861	1,965	3,250
New Brunswick - Nouveau Brunswick	117	139	148	1,940	2,140	2,128	1,833	1,590	1,874
Québec	584	629	680	82,244	86,019	157,612	73,925	79,773	104,100
Ontario	1,821	2,026	2,045	130,519	161,665	201,573	114,854	155,573	186,337
Manitoba	203	223	220	10,235	11,352	12,600	9,267	10,388	11,597
Saskatchewan	220	214	221	1,935	1,594	1,805	1,751	1,480	1,615
Alberta	225	237	266	14,508	11,770	14,747	10,181	9,415	14,425
British Columbia - Colombie Britannique	392	453	446	13,710	13,600	18,342	11,666	12,522	16,863
Yukon	1	1	1	x	x	x	x	x	x
Northwest Territories - Territoires du Nord-Ouest	-	1	1	-	x	x	-	x	x
Canada	3,694	4,036	4,151	257,605	290,791	412,730	225,734	273,211	340,571
<u>Miscellaneous health services</u> S.I.C. - 827 - C.A.É. Services de santé divers									
Newfoundland - Terre-Neuve	9	8	8	1,246	725	720	1,209	658	633
Prince-Edward-Island - Île-du-Prince-Édouard	12	9	9	x	x	x	x	x	x
Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	28	37	34	1,662	2,541	2,693	1,711	2,392	2,534
New Brunswick - Nouveau Brunswick	31	30	27	1,542	1,806	1,699	1,585	1,790	1,717
Québec	94	88	80	6,860	6,451	8,583	6,852	6,334	7,159
Ontario	243	226	231	49,805	75,032	83,276	44,665	69,858	78,163
Manitoba	33	34	37	4,003	4,381	4,596	3,776	4,326	4,625
Saskatchewan	51	41	45	2,693	3,409	3,575	2,521	3,450	3,459
Alberta	45	42	45	4,601	5,571	6,643	4,212	5,276	5,988
British Columbia - Colombie Britannique	109	99	94	7,803	8,320	9,000	7,052	7,937	8,697
Yukon	1	1	1	x	x	x	x	x	x
Northwest Territories - Territoires du Nord-Ouest	1	2	2	x	x	x	x	x	x
Canada	657	617	613	80,462	108,478	121,098	73,830	102,264	113,296
<u>Voluntary welfare services</u> S.I.C. - 828 - C.A.É. Services bénévoles de bien-être									
Newfoundland - Terre-Neuve	7	10	8	484	455	375	408	521	417
Prince-Edward-Island - Île-du-Prince-Édouard	4	4	4	x	x	x	x	x	x
Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	28	24	30	3,733	5,849	7,016	3,792	5,845	6,479
New Brunswick - Nouveau Brunswick	17	19	21	698	385	474	700	379	442
Québec	224	230	240	18,241	18,430	21,425	17,680	17,953	21,403
Ontario	326	359	412	79,690	85,069	95,864	78,506	82,238	99,712
Manitoba	28	20	25	8,492	10,728	12,598	8,588	10,828	13,029
Saskatchewan	28	29	36	1,960	2,272	2,989	1,946	2,213	2,795
Alberta	50	62	72	3,576	4,162	5,206	3,480	3,808	4,714
British Columbia - Colombie Britannique	106	135	153	16,443	19,143	22,543	16,290	19,018	21,513
Yukon	1	1	1	x	x	x	x	x	x
Northwest Territories - Territoires du Nord-Ouest	1	1	1	x	x	x	x	x	x
Canada	820	894	1,003	133,494	146,857	168,893	131,577	143,092	170,821

See footnote(s) at end of table. - Voir renvoi(s) à la fin du tableau.



1010052901

Total Revenue and Expenditure by Province, Year and S.I.C. - Concluded

Recettes et dépenses totales par province, années et C.A.É. - fin

Theatrical and other staged entertainment service S.I.C. - 845 - C.A.É. Services de théâtre et autres spectacles	Number of establishments			Total revenue			Total expenditure		
	Nombre d'établissements			Total des recettes			Total des dépenses		
	1971	1972	1973	1971	1972	1973	1971	1972	1973
<u>Province</u>									
Newfoundland - Terre-Neuve	4	5	4						
Prince-Edward-Island - Île-du-Prince-Édouard	2	2	2	535	695	903	493	691	859
Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	10	13	17						
New Brunswick - Nouveau Brunswick	13	14	12						
Québec	22	38	43	4,198	6,448	6,664	4,924	6,932	7,064
Ontario	150	171	194	13,066	21,280	22,712	15,198	20,625	22,299
Manitoba	18	21	25	2,680	3,404	3,688	2,826	3,560	3,916
Saskatchewan	57	46	47	420	460	498	412	449	473
Alberta	18	24	28	1,584	2,043	2,323	1,633	2,117	2,251
British Columbia - Colombie Britannique	44	47	58	3,086	3,459	4,192	2,944	3,411	4,164
Yukon	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Northwest Territories - Territoires du Nord-Ouest	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Canada	338	381	430	25,569	37,789	40,979	28,430	37,785	41,025
<u>Miscellaneous amusements and recreation services</u>									
S.I.C. - 849 - C.A.É.									
<u>Services divers de divertissements et de loisirs</u>									
Newfoundland - Terre-Neuve	1	1	1						
Prince-Edward-Island - Île-du-Prince-Édouard	1	1	1	947	1,473	2,529	770	1,188	1,331
Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	13	15	28						
New Brunswick - Nouveau Brunswick	6	9	10						
Québec	55	69	81	5,044	8,062	10,577	5,080	7,548	9,684
Ontario	65	79	89	6,269	7,682	8,827	3,847	5,104	6,323
Manitoba	4	10	18	1,824	3,452	1,232	567	524	1,094
Saskatchewan	12	14	26	163	400	951	157	326	468
Alberta	11	14	17	170	263	518	127	221	443
British Columbia - Colombie Britannique	13	22	31	1,969	460	1,096	686	436	980
Yukon	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Northwest Territories - Territoires du Nord-Ouest	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Canada	181	234	302	16,386	21,792	25,730	11,234	15,347	20,333
<u>Camping grounds and trailer parks</u>									
S.I.C. - 884 - C.A.É.									
<u>Terrains de camping et parcs à roulettes</u>									
Newfoundland - Terre-Neuve	3	3	4						
Prince-Edward-Island - Île-du-Prince-Édouard	1	1	2	202	191	243	202	201	226
Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	8	8	8						
New Brunswick - Nouveau Brunswick	7	8	8						
Québec	33	29	33	1,728	1,638	1,898	1,688	1,587	1,822
Ontario	68	75	78	1,917	2,715	3,231	1,820	2,596	2,860
Manitoba	13	16	16	317	498	536	277	519	531
Saskatchewan	13	13	13	78	59	80	77	57	70
Alberta	15	23	26	228	180	211	209	185	232
British Columbia - Colombie Britannique	25	30	31	386	343	430	357	396	446
Yukon	2	2	2	31	25	23	31	28	34
Northwest Territories - Territoires du Nord-Ouest	2	2	2						
Canada	190	210	223	4,911	5,649	6,652	4,721	5,569	6,221
<u>Miscellaneous charitable organizations</u>									
S.I.C. - 899 - C.A.É.									
<u>Oeuvres de charité diverses</u>									
Newfoundland - Terre-Neuve	34	39	42	399	1,056	1,079	405	855	931
Prince-Edward-Island - Île-du-Prince-Édouard	12	9	11	456	411	458	418	434	449
Nova Scotia - Nouvelle-Écosse	89	169	179	1,478	3,240	3,383	1,446	2,664	3,119
New Brunswick - Nouveau Brunswick	57	50	55	1,080	1,369	2,040	1,113	1,343	1,709
Québec	179	230	246	11,111	13,783	15,338	10,875	13,367	15,358
Ontario	629	734	810	39,138	55,118	76,093	38,291	57,278	60,819
Manitoba	79	106	115	5,434	7,518	8,397	5,576	7,553	8,395
Saskatchewan	87	128	135	2,449	2,520	3,019	2,347	2,500	2,936
Alberta	118	114	136	4,390	6,943	8,508	4,121	6,446	8,510
British Columbia - Colombie Britannique	210	194	166	7,595	9,791	11,206	7,467	8,247	9,973
Yukon	1	1	1	213	633	643	193	729	633
Northwest Territories - Territoires du Nord-Ouest	3	5	5						
Canada	1,498	1,779	1,901	73,743	102,382	130,163	72,252	97,456	112,535

- Nil or zero. - N'ayant pas lieu de figurer.

x Confidential to meet secrecy requirements of the Statistics Act. - Confidentiel en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique relatives au secret.